
به گزارش خبرنگار اقتصاد کیش؛ مشــکل آب بندر 
لنگه سابقه  تاریخی دارد و آنطور که بیان می شود  این 
موضوع در کتاب خاطرات وزیر دادگستری وقت در 
سال 1349 هم موجب اعتراضات مردمی شده بود این 
موضوع از آن ســال ها تا کنون نه تنها برطرف نشد ه 
بلکه با افزایش جمعیت باعث بروز مشکلات طاقت 
فرســا برای اهالی این شهر  شده است و این موضوع 
تــا جایی ادامه یافته که در طول هفته های اخیر جیره 
بندی آب باعث شد تا اهالی فقط  یک تا چهار ساعت 
در طول شبانه روز از نعمت آب برخوردار باشند البته 
اخیر گویا این مشکل برطرف گردیده و به روال سابق 
6 تا 8 ســاعت در طول شــبانه روز رسیده است !اما 
روشن   است  جیره بندی آب حتی برای 6 تا 8 ساعت 
در طول شــبانه روز چه مشکلاتی را برای خانواده ها 
به همراه دارد! مردم  و ســاکنان این شهر  ضمن ابراز 
نارضایتی از این موضوع نبود شفافیت مسئولان را در 
بیان علت جیره بندی آب را ناشایســت توصیف می 
کنند و می گویند: پیگیرها نشان می دهد که علت اصلی 
این جیره بندی بدهی ها، وجود مشکلات اقتصادی 
میان سازمان آبفا و پیمانکار آب شیرین کن منطقه که 
به بخش خصوصی برون سپاری شده می باشد.  این 
در حالی است که دیگر علل  جیره بندی ها فرسودگی 
ابزارها و زیرساخت های آبرسانی در منطقه  نیز عنوان 

می شود.
بی آبی باعث بی نصیب ماندن از توسعه اقتصادی 

منطقه
در همین راســتا مرادی یکی از ساکنان بندر لنگه در 
گفــت و گو با خبرنگار ما با بیان اینکه سالهاســت  
ساکنان این شهر  از مشکل کمبود آب رنج می برند، 
گفت: بعد از کم آبی شدیدی که برقرار بود چند روزی 
اســت که اوضاع به روال قبل برگشته و ما روزانه 6 
تا 8 ســاعت از نعمت آب برخوردار هستیم! وی با 
اشــاره اینکه ترکیدگی های لوله و خرابی تاسیسات 
آب رسانی دلیل اعلامی از سوی مسئولان برای این 
بی برنامگی ها و کمبود آب بوده ، عنوان داشت: آب 
شــیرین کن های منطقه به بخش خصوصی واگذار 
شــده و طبق اطلاعی که داریم ســازمان آبفا حدود 
68 میلیــارد تومان به این پیمانکار بدهکار اســت و 
دلیل اصلی این جیره بندی عدم تســویه این بدهی 
اســت. وی ادامه داد: مطلع شــدیم حدود 4 میلیارد 
از ایــن بدهی اخیرا پرداخت گردیده و اوضاع کمی 
به روال سابق بازگشته است .مرادی افزود: پیمانکار 
طرف قرارداد آب شــیرین کن هم برای تامین هزینه 
ها بایستی طلب خود را وصول کند و شاید چاره ای 
جز جیره بندی نداشــته نباشد اما در این میان مردم 
چه گناهی کرده اند؟! وی  نبود و یا کمبود آب در هر 
منطقه ای را بحران ساز توصیف کرد و به  خبرنگار 
ما گفت: آب مایه حیات است و نبود آن در هر منطقه 
رشد و توسعه را از آن منطقه می گیرد و بندر لنگه هم 
دقیقا گرفتار همین موضوع است و پیشرفتی از لحاظ 
صنایــع ، تجارت و حوزه هــای مختلف اقتصادی 
نصیبش نمی شود  و تا مادامی که مشکل آب برطرف 
نشود توســعه و آبادانی شکل نخواهد گرفت. وی 
آب؛ برق و مخابرات را از زیرســاخت های اصلی 
توسعه هر منطقه یاد کرد و بیان داشت: بندر لنگه از 
لحاظ تامین آب شــهروندانش با مشکلات جدی و 
عدیده ای روبرو اســت و بایستی بیشتر به فکرمردم 

بود و مشکلات را برطرف کرد.وی گفت: عده زیادی 
از ساکنان این شهر  از تمکن مالی لازم  برای در اختیار 
داشــتن منبع ها و تجهیزات آبرسانی در منازل خود 
برخوردار نیستند و با داشتن چند سر عائله روزها را 

به سختی سپری می کنند.
و مسئولانی که شفاف نیستند!

عبدالله سبیلی از دیگر شهروندان بندر لنگه نیز در گفت 
و گو با خبرنگار ما مشــکل آب بندر لنگه را مشکلی 
دیرینه دانســت و گفت: سال ها است که شهروندان 

با کمبود آب روبرو هســتند و با این وضعیت کم آبی 
باید چند دقیقه هم شــیرهای آب باز بماند تا زنگاب 
از لوله ها خارج شــود و این نشان دهنده پوسیدگی 
و فرســودگی لوله ها و تاسیســات آبرسانی است. 
وی با بیان اینکه متاســفانه قول های مسئولان مبنی 
بر حل مشــکلات آب منطقه تا کنون تحقق نیافته و 
مناسبات میان سازمان آب و پیمانکار آب شیرین کن 
پاسخگوی جمعیت شهر بندرلنگه  که در حال افزوده 
شدن است نیست، گفت: یک ماه اخیر ماهی سخت 
برای شــهروندان بندر لنگه بود.سبیلی ضمن اظهار 
گلایه نسبت به اینکه دلیل بروز این مشکلات که همه 
روزه شهروندان با آن در گیرند به صورت شفاف بیان 
نمی شود، گفت: مسئولان می گفتند مشکل از خرابی 
دستگاهها است در حالیکه اینطور نبود و بحث های 
مالی بین دو نهاد تامین کننده آب شــهر  در میان بود. 
سبیلی افزود : در هفته های گذشته پیمانکار آب شیرین 
کن از 12 دســتگاه حدود 8 دستگاه را به علت بدهی 
ســازمان آبفا از رده خارج کرد و به بندر کنگ و بندر 
لنگه تنها یک تا 4 ســاعت در روز آب می رســید و 
این موضوع اسفناک است!. سبیلی افزود : مردم منطقه 
اعتراضات خود را اعلام کرده اند و چند روزی است 
که اوضاع به روال سابق اما نه ایده آل برگشته است و 
امیدواریم مشکلات مربوط به آب منطقه هر چه سریع 
تر حل شود.طبق گفته های مردم بندرلنگه جیره بندی 
آب موجب شده تا مردم برای تهیه آب مورد نیاز اقدام 
به خرید آب از تانکرهای آبرسانی به صورت آزاد و با 

قیمت های بالا داشته باشند.
فشار مضاعفی که به مردم وارد می شود

پیش ازاین نیز سجاد پیروی؛ دبیر مجمع مطالبه گران 
بندرلنگه ضمن انتقاد از مشکل آب در این شهرستان، 
گفته بود: ســالیان بسیاری است که مردم این شهر  با 
معضل کمبود آب و بی کیفیتی  آن مواجه هستند و این 
مشکل، مسئله امروز و دیروز نیست.وی ضمن انتقاد از 
مسئولان آب شهرستان بندرلنگه که در روزهای اخیر 
همواره خرابی مســیر را علت این جیره بندی عنوان 
کرده بودند، افزود: برای حل مشــکلات نباید شرایط 
را به گونه ای پیش برد که مردم نســبت به گفته های 
مســئولان بی اعتماد شــوند.دبیر مجمع مطالبه گران 
شهرســتان بندرلنگه با بیان اینکه متاسفانه پیگیری ها 
از مســئولان این منطقه جهت حل مشــکل به نتیجه 

مطلوب نرســیده، گفت: از مســئولان استان و حتی 
کشور خواستاریم تا هر چه سریعتر نسبت به پیگیری 
و حل این موضوع اقدام کنند تا بیش از این فشــار به 

مردم وارد نشود.
وضعیتی که شایسته منطقه با این پیشینه تاریخی 

نیست
عضو شورای شهر بندرلنگه نیز پیش از این در گفت 
و گویی ضمن انتقاد از شرایط آبی در این شهر  گفت: 
مردم بندرلنگه با مشکلات بسیاری در بخش آب مواجه 
هستند. حسن بشکردی زاده اظهار داشت: بسیار جای 
تعجب است که آب از منطقه بندرلنگه به سمت یزد و 
اصفهان و دیگر نقاط انتقال داده می شود، اما مردم خود 
این شهر از نعمت آب محروم هستند و با کمبودهای 
بسیار مواجه می باشند.وی با بیان اینکه این وضعیت 
شایســته شهری با قدمت تاریخی و پیشینه درخشان 
بندرلنگه نیست، افزود: به دلیل بدهی های مالی آب و 
فاضلاب به پیمانکار آب شیرین کن ، آبرسانی در این 
منطقه با مشکل حاد مواجه شده است.عضو شورای 
شــهر بندرلنگه خاطرنشان کرد: البته پیگیری هایی از 
ســوی فرماندار و استانداری صورت گرفته اما فشار 
آب همچنان بســیار کم است و مردم در مضیقه قرار 
دارند و هر لحظه ممکن اســت که در صورت محقق 
نشدن وعده های داده شده به پیمانکار، دوباره وضعیت 

به روال قبل بازگردد.
بشکردی زاده تصریح کرد: کسانی که توان مالی دارند، 
اقدام به خرید آب به صورت آزاد و با قیمت های بالا 
می کننــد، اما بخش اعظم جامعه توان خرید ندارند و 
این موضوع بهداشت و سلامت مردم را تهدید می کند.

عضو شورای شهر بندرلنگه ابراز داشت: ما از مسوولان 
درخواست داریم تا به حل موضوع آب در این منطقه 
نگاه ویژه ای داشته باشند و از ظرفیت های موجب برای 
آبرسانی به بندرلنگه استفاده کنند و اینگونه نباشد که 
ما در کنار خلیج فارس هستیم، اما با مشکل آب دست 

و پنجه نرم می کنیم.
و در آخر...

با توجه به اینکه آب نقش بسیار مهمی در مسیر توسعه 
دارد، نبود مشکلی در تامین آن چه در بخش شرب و 
چه در بخش کشاورزی ، می تواند راهگشای افزایش 
تولیــد، خودکفایی و تحقق اهــداف برنامه اقتصاد 
مقاومتی باشد و باید با اتخاذ تدابیر و راهکارهای ویژه 
در مدیریت مصرف آب، جلوی بروز بحران کم آبی  

را گرفت.
 به اعتقاد بســیاری از کارشناسان استفاده از ظرفیت 
شــیرین ســازی آب دریا تنها راه نجات شــهرهای 
هرمزگان از مشــکل کم آبی است که البته این راهکار 
در صورتی می تواند راهگشــا باشد که مسوولان به 
تعهدات خــود در خرید تضمینی آب از پیمانکاران 
آب شــیرین کن عمل کنند، در غیر این صورت باید 
منتظر تکرار داســتان جیره بندی آب در بندرلنگه در 

دیگر شهرهای استان بود.
توضیح 1: این گزارش در روزهای پایانی اســفند 

سال گذشته تهیه شده است.
توضیح 2: شهر قدیمی و تاریخی بندر لنگه در حالی 
سالهاست با مشکل کمبود آب شرب  شهروندان 
مواجه است که این شــهر بعنوان مروارید خلیج 
فارس از ســابقه ای تاریخــی در تجارت منطقه 
برخوردار است و در حال حاضر نیز یکی از مراکز 
مهم تجارت و واردات و صادرات کشور محسوب 
می شــود .بطوریکه اخیرا به عنوان قطب و مرکز 
اصلی ترانزیت کشور به آسیای میانه معرفی شده 
است. شایسته نیست در حالی که این شهر در حال 
حاضر چنین نقش مهمی در اقتصاد کشور و تولید 
درآمد ملی دارد ، ســاکنانش در  مسئله ای ابتدایی 
هم چون تامین آب شرب دچار مشکل باشند و آب 

در این شهر جیره بندی باشد!
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سهم بندرلنگه از همجواری با خلیج 
فارس کمبود آب است!

        اقتصاد کیش -     به اعتقاد بسیاری 
از کارشناسان استفاده از ظرفیت شیرین سازی 
آب دریا تنها راه نجات شهرهای هرمزگان از 
مشــکل کم آبی است که البته این راهکار در 
صورتی می تواند راهگشا باشد که مسوولان به 
تعهدات خــود در خریــد تضمینی آب از 
پیمانکاران آب شیرین کن عمل کنند، در غیر 
این صورت باید منتظر تکرار داستان جیره بندی 
آب در بندرلنگه در دیگر شهرهای استان بود؛ 
هفته های گذشته بندرلنگه درگیر مشکل جیره 
بندی بود و تنها یک تا چهار ســاعت در طول 
شبانه روز عملیا ت آبرسانی به منازل انجام می 
شد این روزها مشکل تا حدودی برطرف شده 
و به روال سابق 6 تا 8 ساعت در طول 24 ساعت 
شبانه روز رسیده است. این موضوع مشکلات 
عدیده ای را برای ساکنان منطقه بوجود آورده 
و لازم اســت مســئولان در اسرع وقت این 

مشکلات را مرتفع نمایند.

جیره بندی آب روزانه مشکل قدیمی شهر تاریخی بندر لنگه  ؛
تغییر فرماندارانی که در نهضت ملی 
مسکن عملکرد مناسبی نداشته باشند 

اقتصاد کیش-    استاندار هرمزگان گفت: حوزه مسکن یکی از مهم ترین طرح های 
دولت است و اگر کسی نتواند در این حوزه انتظارات را برآورده کند قطعا تغییر خواهد 

کرد. 
مهدی دوستی در نخستین جلسه شورای مسکن استان در سال جدید با تاکید بر لزوم 
ایجاد انضباط مالی در پرداخت دیون بانکی، اظهار کرد: هیچ کس حق ندارد در برابر 
پرداخت دیون بانکی مقاومت ایجاد کند چرا که اقساط تسهیلات، پول مردم است که 
در شبکه بانکی به امانت گذاشته شده و دریافت کنندگان تسهیلات بایست نسبت با 

پرداخت آن ها حساسیت داشته باشند. 
وی در بررسی روند پیشرفت فیزیکی طرح های نهضت ملی مسکن، تاکید کرد: احداث 
پروژه های مسکن باید سرعت بیشتری پیدا کند و دست کم تا آبان ماه کلیه ۵۰ هزار واحد 
مسکن تکلیفی استان آغاز شود تا بتوانیم در زمان مقرر پروژه ها را تحویل مردم دهیم. 

دوستی یکی از عوامل کندشدن کارها در طرح نهضت ملی مسکن را اطاله ی صدور 
پروانه های ساختمانی دانست و عنوان کرد: پروانه های ساختمانی در بندرعباس حداکثر 
4۵ روزه صادر می شــود اما متأســفانه این امر در شهرستان ها حتی تا 6 ماه نیز به طول 

می انجامد که لازم است این مسئله تسهیل و تسریع شود. 
استاندار هرمزگان با تاکید بر لزوم پرداخت آورده 4۰ میلیون تومانی توسط متقاضیان 
نهضت ملی مسکن، بیان کرد: دولت زمین رایگان برای احداث مسکن تخصیص داده 
است اما برخی ها با وجود چندین بار اطلاع رسانی آورده خود را پرداخت نمی کنند که 
این امر موجب تضییع حقوق سایر متقاضیان می شود از این رو با نظارت فرمانداران 
بایست کسانی که اهتمامی به پرداخت آورده اولیه نهضت ملی مسکن ندارند از این 

طرح حذف شوند تا ظرفیت در اختیار افراد جدیدی قرار گیرد.
نماینــده عالی دولت در اســتان هرمزگان در پایان بــا تاکید بر لزوم ارزیابی عملکرد 
شهرســتان ها در اجرای طرح نهضت  ملی مسکن و یادآوری تکالیف معاونت های 
عمرانی فرمانداری ها، خاطرنشان کرد: حوزه مسکن یکی از مهم ترین طرح های دولت 
است و اگر کسی نتواند در این حوزه انتظارات را برآورده کند قطعا تغییر خواهد کرد، 
بر همین اســاس شهرستان هایی که عملکرد مناسبی در حوزه مسکن نداشته باشند، 
فرماندار، معاون عمرانی فرماندار و رئیس اداره راه و شهرسازی شان برکنار خواهد شد. 

استاندار هرمزگان هشدار داد:

سند کاداستر ۹۰ درصد حریم ۶۰ متری 
سواحل هرمزگان صادر شد

اقتصاد کیش-     رییس کل دادگســتری هرمزگان گفت: سند کاداستر جهت حفظ 
حقــوق بیت المال و مقابله با تصرف های غیرمجاز و تغییر کاربری، برای بیش از 9۰ 

درصد از حریم 6۰ متری سواحل استان به مساحت بیش از 924 کیلومتر صادر شد.
مجتبی قهرمانی افزود: هدف از صدور سند برای این اراضی، اعمال حاکمیت بهتر جهت 
جلوگیری از هرگونه سوء استفاده، تصرف غیرقانونی و دست اندازی به حریم و بستر 
دریاست و در نیمه نخست امسال برای 1۰۰ درصد از حریم 6۰ متری سواحل در استان 

هرمزگان، سند کاداستری صادر خواهد شد.
وی یادآورشد: تاکنون برای 1۰۰ درصد از اراضی ملی به مساحت 6 میلیون و 8۰۰ هزار 
هکتار و بیش از 4۰ درصد از اراضی کشاورزی استان هرمزگان نیز به مساحت ۵2 هزار 

هکتار سند مالکیت کاداستری صادر شده است.
رییس شورای قضایی هرمزگان خاطرنشان کرد: در خصوص اجرای حدنگاری املاک 
دستگاه های دولتی و نیروهای مسلح نیز بیش از 8۰ درصد از املاک یادشده حدنگاری و 
سند مالکیت آن ها صادر شده و مشخصاتشان در بانک اطلاعات کاداستر استان تثبیت 

و جانمایی شده است.
قهرمانی تصریح کرد: با پیگیری شورای حفظ حقوق بیت المال در اراضی ملی و منابع 
طبیعی اســتان هرمزگان در خصوص صدور اسناد رسمی برای اراضی ملی و دولتی 
گام های بلندی برداشته شده که این موضوع نتیجه مهمی را در پیشگیری از تصرف های 

غیرقانونی، ایجاد شفافیت و تثبیت مالکیت دولت به دنبال داشته است.

رییس کل دادگستری هرمزگان  اعلام کرد:

 مشکلات زیرساختی روستا های 
ارتفاعات گنو هرمزگان رفع می شود  

اقتصاد کیش-     اســتاندار هرمزگان گفت: رفع مشکلات زیرساختی سه روستا در 
ارتفاعات گنو در دستورکار قرار گرفت و زیرساخت های مورد نیاز مردم این مناطق به 

فوریت و در ماه های آینده برطرف خواهد شد.
مهدی دوســتی  در بازدید از ارتفاعات کوه گنو و دیدار و گفت وگو با مردم روستای 
چاهو این منطقه افزود: امروز توفیقی بود خدمت مردم ســه روستای موجود در کوه 
گنو رسیدیم، این روستاها مسائل و مشکلات مختلفی در حوزه آب، ارتباطات و جاده 
داشتند و اصلی ترین چالش مردم این روستاها تعارض ها و تناقض هایی است که بین 

محیط زیست، گردشگری و ادارات مختلف وجود دارد.
وی بیان کرد: حل این چالش نیازمند تشکیل یک کارگروه ویژه است که امروز مصوب 
شد این کارگروه با حضور دستگاه های مورد نظر، یکی از معاونان استاندار و نماینده 
روســتاها تشکیل و با فوریت نشست های خود را آغاز و برای حل این تعارض ها و 

تناقض های موجود راه حل ارائه دهند.
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان اظهار کرد: زیرساخت های مورد نیاز مردم این 
روســتاها به فوریت در کوتاه مدت و ظرف ماه های آینده ایجاد خواهد شــد و بحث 

تناقض ها نیز امیدواریم به سرعت حل و فصل شود.
طرح جامع گردشگری در منطقه گنو ایجاد می شود

استاندار هرمزگان همچنین با اشاره به اینکه ارتفاعات گنو ظرفیت بسیار ویژه و بی نظیری 
برای رونق گردشگری دارد، گفت: می توان با ایجاد تله کابین و هتل به رونق گردشگری 
منطقه گنو کمک کرد که احداث هتل نیازمند مجوز از محیط زیست است ولی برای 
ایجاد تله کابین مصوب شد که با گرفتن مشاور، کار طراحی انجام و برای این منطقه 

ارائه شود.
دوســتی بیان کرد: اگر بتوان یک ترکیبی از اکوسیســتم گردشــگری میان هتل های 
بندرعباس، دریا و جزایر، تله کابین گنو و ایجاد کرد با امکانات نظیر احداث بوم گردی 

و هتل در کوه گنو، می توان یک قطب جدید گردشگری در هرمزگان ایجاد کرد.
وی اظهار کرد: برای حوزه گردشــگری و ایجاد زیرســاخت ها منابع و تسهیلات در 
صورتی که مســائل محیط زیســتی حل شود اعطا می شود چرا که برخی قطب های 
گردشگری استان نظیر قشم و کیش روی روال افتاده اند و هنر این است که قطب جدید 

گردشگری با توجه به اختلاف دمایی و آب و هوای مساعد و مناظر زیبا ایجاد کنیم.
استاندار هرمزگان ادامه داد: در حوزه تامین آب آشامیدنی نیز مقرر شد با انجام مطالعه، 
برآوردی برای هزینه ها صورت گیرد و با توجه به این برآورد اعتباری برای حل مشکل 

تامین آب این روستاها نیز مصوب و تخصیص پیدا کند.
استاندار هرمزگان به همراه نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی، مدیران 
کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی، محیط زیست و منابع طبیعی استان با 
حضور در ارتفاعات کوه گنو از روستای چاهو گنو بازدید و با مردم این منطقه دیدار 

و گفت  وگو کردند.
منطقه گنو با 2۷ هزار و ۵۰۰ هکتار وسعت در 3۰ کیلومتری شمال غربی شهر بندرعباس 
قرار گرفته که به دلیل کوهستانی بودن و ارتفاع زیاد به بلندترین کوه هرمزگان شهرت 
دارد. مهم ترین فعالیت هایی که توسط مردم ساکن در این منطقه انجام می شود شامل 

دامداری، کشاورزی، اکوتوریست و آموزش زیست محیطی است.

افزایش ۱۲۰ درصدی ارزش افزوده 
در بندرعباس آثاری نداشت

اقتصاد کیش-     رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس گفت: متاسفانه اثرات افزایش 
12۰ درصدی ارزش افزوده 14۰1 نسبت به سال قبل در شهر بندرعباس دیده نشد. 

فاطمه جراره در حاشیه دیدار با مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان، با بیان اینکه عوارض 
و مالیات بر ارزش افزوده یکی از منابع مهم درآمدی شــهرداری ها است، عنوان کرد: 
مبلغ ارزش افزوده شــهر بندرعباس همانند امسال نسبت به سال قبل افزایش خوبی 

خواهد یافت.
وی با اشاره  به اینکه شهرداری بندرعباس باید اولویت ها را در بودجه 14۰2 مورد توجه 
قرار دهد، ادامه داد: قطعا در سال جدید طبق برنامه ریزی و سیاست های شورا بخشی 
از بودجه شهرداری مخصوصا درآمدهای قانونی همچون ارزش افزوده جهت عمران و 
آبادانی مناطق کم برخوردار هزینه می شود، بنابراین شهرداری مکلف شد، نگاه ویژه ای 
به بافت فرسوده شهری داشته باشد. عضو شورای استان و نماینده هرمزگان در شورای 
عالی استانها، توسعه و افزایش سرانه فضای سبز، تکمیل پایانه مسافربری، احداث پروژه 
شهربازی، احداث سالن های ورزشی ویژه بانوان، توسعه ناوگان حمل و نقل عمومی 
بالاخص تاکسیرانی و بازگشایی معابر در محلات کم برخوردار از جمله اولویت های 

بودجه 48۰۰ میلیارد تومانی سال 14۰2 برشمرد.
جراره تاکید کرد: ارزش افزوده سال 14۰1، افزایش 12۰ درصدی نسبت به سال 14۰۰ 
داشــته که علی رغم مصوبه و تاکیدات شــورا برای هزینه کرد در پروژه های عمرانی 
متأسفانه این امر محقق نشد که انتظار می رود شهردار نسبت به این موضوعات و هزینه 
کرد بخش عمده ای از سهم ارزش افزوده اخذ شده ماهیانه رو در سال جاری به پروژه 
های عمرانی و اولویت دار شــهری اختصاص دهد و نه کارهای ســطحی و جزئی تا 
شهروندان با توجه به پرداخت مالیات شاهد تحولات چشم گیری در توسعه شهری، 

احداث پروژه های ماندگار و درآمد پایدار در شهر بندرعباس باشند. 
وی با بیان اینکه سهم ماهیانه ارزش افزوده تا پایان بهمن ماه 14۰1 واریزی به شهرداری 
بندرعباس بالغ بر 8۰۰  میلیارد تومان بوده اســت، تاکید کرد: در صورت پرداخت 2 
هزار میلیارد تومانی سهم آلایندگی شهرداری بندرعباس که جلسات متعددی مبنی 
بر پرداخت آن انجام شده و در جلسه مذکور نیز پیگیری لازم صورت گرفت تحول 

عظیمی در توسعه شهری و افزایش سرانه فضای سبز اتفاق خواهد افتاد.

رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس:

هرمزگان افزایش ۲ برابری پرورش 
ماهی در قفس را محقق کرد

اقتصاد کیش-    استاندار هرمزگان با تاکید بر لزوم بهره وری کامل از مزیت های این 
استان گفت: دریا مزیت هرمزگان است و سالی که گذشت با همت و همدلی مردم و 

مسوولان توانستیم میزان پرورش ماهی در قفس را تا 2 برابر افزایش دهیم.
مهدی دوستی اظهار کرد: چشم انداز پرورش و تولید ماهی در قفس استان هرمزگان در 
سال 14۰2 به گونه ای ترسیم شده که حداقل 1۰ هزار تنُ به ظرفیت فعلی افزوده شود.

وی تصریح کرد: بومی سازی قفس های دریایی را مورد توجه قرار دادیم و در همین 
راستا از قفس های ساخته شده در شرکت های داخلی بهره برداری شد که گام مطلوبی 
برای آغاز فصلی نو در استفاده از توانمندی جوانان کشورمان در مسیر افزایش تولید به 
شمار می رود و هم اینک تعداد قفس ها به 94 عدد رسیده و لزوم افزایش مطلوب در 

این بخش را به مدیران مربوط تاکید کرده ایم.
دوســتی با بیان اینکه ســال گذشته تقریبا 1۰ هزار تنُ ماهی در قفس های دریایی این 
استان تولید شد، گفت: ظرفیت تولید در این بخش سال 14۰۰ تقریبا پنج هزار تنُ بود. 

افزایش تعداد شهرستان های زرد 
کرونایی در هرمزگان

اقتصاد کیش-    معاون بهداشــتی دانشــگاه علوم پزشــکی هرمزگان گفت: تعداد 
شهرستان های با وضعیت رنگ زرد کرونایی افزایش قابل توجهی داشته است. 

دکتر عبدالجبار ذاکری با اشاره به اینکه در هفته های اخیر با افزایش موارد مثبت بستری 
و فوت ناشــی از کرونا، رنگ بندی شهرستان ها تغییر کرده و تعداد شهرستان های با 
وضعیت رنگ زرد افزایش قابل توجهی داشته است، بیان کرد: شهرستان های پارسیان، 
جزیره ابوموسی، جاسک، بستک، حاجی آباد، بندرلنگه، سیریک، میناب در وضعیت 
رنگ زرد و شهرستان های کیش و بندرخمیر در وضعیت رنگ نارنجی و شهرستان های 

بندرعباس و بشاگرد، قشم و رودان در وضعیت آبی بسر می برند.
وی اضافه کرد: باید تمامی تلاش خود را بکار ببندیم و با استفاده از شیوهای کنترلی دقیق 
و موثر، اجازه ندهیم موج کرونا از نظر میزان ابتلا، بستری و فوتی ها به شکل گذشته باشد


